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P r o t o k ó ł   
  
z posiedzenia Komisji Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka ds. Oświaty, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
  
z dnia 27 września  2021 r.  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ostrów Mazowiecka 27 września  2021 r. 
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P r o t o k ó ł 
 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 27 września 2021 roku pod 
przewodnictwem p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji:  
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 27 września  2021 r. swoją obecność zgłosiło  
7 członków Komisji. Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków 
porozumiewania się na odległość oraz z zachowaniem wymogów sanitarnych określonych 
przez Ministra Zdrowia w związku ze stanem epidemicznym wywołanym COVID-19.   

 
 
Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 
 

1. Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka, 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska, 

 
Proponowany  Porządek Obrad:  
 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXVII sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne.  

  
AD. 1  
 
Otwarcie posiedzenia Komisji. 
 
 Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  
ds. Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  
w dniu 27 września  2021 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 
Przewodniczący Komisji  p. Waldemar Pałys przedstawił proponowany porządek obrad, który 
został przyjęty w głosowaniu:   
 

7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się ". 
 

 

AD. 2 
 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXVII sesję Rady Miasta. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa miasta Ostrów 

Mazowiecka. 
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Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu przedłożonego 
projektu uchwały poinformował, że jest on inicjatorem powyższej inicjatywy. Przewodniczący 
Komisji następnie poddał pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały:  
 

w sprawie nadania honorowego obywatelstwa miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach   

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji zapoznali 

się z przedstawioną informacją oraz czy mają jakieś uwagi lub pytania co do przedstawionej 
informacji.  

 
Radna p. Beata Herman zwróciła uwagę, że w informacji z Niepublicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej SERDUCHO zabrakło informacji jak odbywały się wizyty lekarskie.  
 

Radna p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu przedstawionej informacji 
zwróciła uwagę, że z dwóch przychodni brakuje informacji ile osób zachorowało na COVID w 
ubiegłym roku. Radna wyraziła zdanie, że powyższa informacja daje poczucie 
bezpieczeństwa w mieście. Radna zauważyła, że brakuje również informacji na temat 
szczepień.  

 
Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu szczepień zwrócił 

uwagę, że miasto na chwilę obecną znajduje się na trzeciej pozycji jeżeli chodzi o ilość osób 
zaszczepionych.  

 
Radna p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że mocno okrojony sposób 

przedstawiona została informacja o nocnej oraz świątecznej opiece zdrowotnej.  
 

Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów 

Mazowiecka z Gminą Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Starym Lubiejewie i z powrotem, w roku szkolnym 2021/ 2022.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do powyżej przedłożonego 

projektu uchwały zwrócił uwagę, że jest on podejmowany co rocznie i należy do ustawowych 
obowiązków gminy. Przewodniczący Komisji w związku z powyższym zaproponował 
poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 
 

w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą 

Zaręby Kościelne w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i 

opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych w Starym Lubiejewie i z 

powrotem, w roku szkolnym 2021/ 2022.  
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Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw”,  0 głosów   „wstrzymujących 

się” przy czym 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedstawionym kształcie. 

 
 

Informacja z wykonania budżetu miasta za okres 6 m-cy  2021 r.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu informacji z 

wykonania budżetu miasta za okres 6 m-cy zaproponował aby skupić się wyłącznie na 
działach związanych merytorycznie z oświatą.  

 
Radny p. Michał Kacprzak nawiązując do sprawozdania MOPS zapytał jakie kwoty 

przeznaczane są na jedno dziecko korzystające ze świadczeń oraz jaka przypada suma 
miesięczna na jedno dziecko. Radny zwrócił się z prośbą o przedstawienie w/w statystki.  
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższego pytania 
radnego odpowiedział, że to nie jest tak, że wsparcie finansowe w postaci zasiłków 
otrzymuje dziecko jednocześnie informując, że w/w wsparcie otrzymuje rodzina.  
 

Radna p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu przedstawionej informacji 
zwróciła uwagę, że pierwsze półrocze jest to czas pandemii w związku z czym jest to okres 
trudny do obiektywnej oceny.  
 

Radny p. Michał Kacprzak zwrócił uwagę, że bardzo efektownie prezentuje się napis 
na MOSiR jednocześnie zwracając się z pytaniem jaki był koszt wykonania oraz montażu 
w/w napisu.  

 
Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wykonanie napisu 

finansowane było z środków budżetu miasta jednocześnie informując, że wykonanie w/w 
napisu wyniosło około 20 tys. zł.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania  
 

Informacja z wykonania budżetu miasta za okres 6 m-cy  2021 r.  

 

Przedstawiona informacja została przyjęta. 

 

Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 
jakieś pytania co do przedłożonej informacji. Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że z 
przedstawionego sprawozdania wynika, że na terenie miasta znajduje się 16 osób 
bezdomnych. Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytała jaka jest skala 
porównawcza w stosunku do innych powiatów oraz czy jest to tendencja zwiększająca się 
czy zmniejszająca się oraz jaka jest przyczyna. Przewodniczący Komisji wyraził zdanie, że 
16 osób nie jest to mała liczba. Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy w 
związku z powyższym są jakieś plany co do utworzenia noclegowni oraz jakie są tego 
koszty.  

 
Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że dyskusja w zakresie 

utworzenia noclegowni była już poruszana wielokrotnie. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 
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osoby bezdomne z terenu miasta korzystają z noclegowni w miastach sąsiednich 
jednocześnie informując, że są to dosyć spore koszty dla miasta.  
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy wszystkie potrzeby 
finansowe instytucji pomocy społecznej są zaspokajane.  

 
Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma 

takiego zapotrzebowania jednocześnie informując, że jeżeli chodzi o MOPS to Pani Dyrektor 
pozyskuje bardzo wiele środków z różnego rodzaju źródeł zewnętrznych. Z-ca Burmistrza 
Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że jeżeli chodzi natomiast o działalność ŚDS jest ona 
finansowana w 100 % ze środków Wojewody.  
 

Radna p. Anna Krajewska zwróciła uwagę, że jedyną kwestią wartą skorygowania są 
wynagrodzenia pracowników ŚDS. Radna swoją powyższą wypowiedź uzasadniła tym, że 
praca pracowników ŚDS jest pracą wyjątkową trudną natomiast z  niewielkim 
wynagrodzeniem.  
 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że powyższa dyskusja zahacza o kwestie 
związane z projektem budżetu na 2022 rok. Radna następnie nawiązał do tematu opinii RIO. 
Radny zauważył, że w/w opinii zwrócona została uwaga na projekt budżetu na 2022 r. oraz 
lata kolejne.  

 
Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że uwaga jest jak najbardziej 

słuszna. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że RIO zwróciła uwagę na to, że różnica pomiędzy 
indywidualnym wskaźnikiem zadłużenia w przypadku miasta jest mniejsza niż 1%. Skarbnik 
Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że jest to różnica między planowanym 
wskaźnikiem zadłużenia a wskaźnikiem wynikającym ze sprawozdań z lat poprzednich. 
Skarbnik Miasta zauważył, że wynagrodzenia pracowników należą do wydatków bieżących 
jednocześnie informując, że również władze miasta chciały by aby wydatki bieżące były 
wyższe. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że to na co RIO zwróciła 
uwagę to właśnie różnica pomiędzy dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi.  

 
Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do poruszonej powyżej 

kwestii zwrócił uwagę, że obecna sytuacja pandemii ma znaczący wpływ dla dochodów 
bieżących miasta.  Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że w roku ubiegłym różnica w 
dochodach z tytułu podatku PIT wyniosła 40%. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 
zwrócił uwagę, że powstałe z początkiem roku straty nie zostały już nadrobione.  
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z wyczerpaniem tematu 
dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania  

 

Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej.  

 

Przedstawiona informacja została przyjęta. 

 

Sprawozdania: 

 

a/ z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r 
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b/ z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka  

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami w zakresie 

wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na lata 2018 – 2020.  

 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał czy z podmiotów, które otrzymały dotacje dla 

organizacji pozarządowych wszystkie rozliczyły się rzetelnie czy może były jakieś 

nieprawidłowości.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną trudno 

jest mu udzielić odpowiedzi na powyższe pytanie jednocześnie informując, że udzieli on 

odpowiedzi po sprawdzeniu powyższych kwestii.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska uzupełniając powyższą wypowiedź zwróciła 

uwagę, że jeżeli udzielone dotacje byłyby nieprawidłowo rozliczane miasto żądałoby zwrotu 

udzielonych dotacji.  

 
Radny p. Michał Kacprzak zapytał kiedy teraz upływa termin składania ofert na 

kolejne dotacje.  
 
Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na chwilę obecną jeszcze nie 

ma w powyższej sprawie Zarządzenie dot. ogłoszenia konkursu dla organizacji 
pozarządowych.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania  
 

 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r 

 

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach   

„wstrzymujących się” przyjęła przedstawione sprawozdanie. 

 
 

Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Ostrów 

Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami w 

zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na lata 2018 – 2020.  

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  1 głosie   „wstrzymującym 

się” przyjęła przedstawione sprawozdanie.  

  

 
AD. 3 

Sprawy różne.  

Radny p. Michał Kacprzak poinformował, że w jednej z Komisji udział wzięli 
mieszkańcy ul. 3 Maja, którzy zamieszkują w mieszkaniach komunalnych przeznaczonych 
do rozbiórki. Radny zauważył, że mieszkańcy otrzymali ofertę mieszkania przy ul. 
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Wołodyjowskiego jednocześnie zwracając uwagę, że mieszkańcy odrzucili powyższą ofertę 
mieszkaniowa. Radny w związku z powyższym zapytał jak na chwilę obecną przedstawia się 
powyższa sytuacja.  

 
 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wykonany został 

przydział mieszkania jednocześnie informując, że przedstawiona oferta została odrzucona 
przez mieszkankę. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że mieszkanka chciała by uzyskać 
mieszkanie w centrum miasta jednocześnie informując, że miasto na chwilę obecną nie 
posiada wolnych mieszkań komunalnych w centrum miasta.  

 
Radny p. Michał Kacprzak zapytała jak przedstawia się sytuacja pozostałych 

mieszkańców budynku.  
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że odpowiedzi na powyższe 

pytanie udzieli w późniejszym terminie. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że na chwilę 

obecną złożony został wniosek o budowę nowego budynku socjalnego przy ul. 

Wołodyjowskiego. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że na realizację w/w 

zadania pozyskane zostało dofinansowanie w wysokości 80% przy czym 20% wynosił będzie 

wkład własny. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że powstały blok będzie liczył 27 

nowych mieszkań natomiast koszt całej inwestycji będzie wynosił 5 mln. zł.  

 

Radny p. Michał Kacprzak zapytała ile mieszkań komunalnych posiada miasto w 

centrum miasta.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że około 160 mieszkań 

informując jednocześnie, że dokładna informacja w tym zakresie zawarta została w 

sprawozdaniu.  

 

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu dyskusji zwróciła uwagę, że 

podczas Komisji Skarg, Wniosków i Petycji padł zarzut, że osoby zajmujące mieszkania 

komunalne przy ul. Wołodyjowskiego otrzymują propozycję zajęcia mieszkań komunalnych w 

centrum miasta.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że owszem taka propozycja 

miała miejsce ale wyłącznie w stosunku do rodziny wielodzietnej. Z-ca Burmistrza Miasta 

odnosząc się do wcześniejszego pytania wyjaśnił, że miasto na chwilę obecną posiada 26 

budynków komunalnych a w nich znajduje się 182 lokale mieszkalne. Z-ca Burmistrza Miasta 

p. Daniel Choinka w następnej kolejności nawiązał do tematu postępowania przetargowego 

na budowę budynku przy ul. Wołodyjowskiego. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że w 

budżecie miasta na w/w zadanie znajdowała się kwota 400 tys. zł. natomiast najtańsza oferta 

przetargowa była na kwotę 640 tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił 

uwagę, że w związku z powyższym zgłoszona zostanie autopoprawka do budżetu miasta na 

brakującą kwotę 250 tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że planowana jest 

również w roku bieżącym budowa ul. Wołodyjowskiego oraz usytuowanie przystanku 

autobusowego komunikacji miejskiej na w/w ulicy.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy na wykonanie ul. Wołodyjowskiego podpisana 

została umowa na jej wykonanie.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie.  

  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że wobec osób zamieszkujących w 

blokach socjalnych przy ul. Wołodyjowskiego jest wiele osób posiadających dobry status 

materialny. Radny w związku z powyższym zapytał czy jest możliwość aby miasto podjęło 

się kontroli. Radny zauważył, że miasto na chwilę obecną dopłaca znaczącą kwotę na 

mieszkania komunalne w wysokości 800 tys. zł. czy 1 mln. zł.  

 

 Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że jest to znacznie mniejsza 

kwota. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że w każdej sytuacji przyznania lokalu socjalna 

sytuacja materialna osób jest skrupulatnie badana.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do poruszanego na ostatnim posiedzeniu 

Komisji tematu w zakresie funkcjonowania oświaty czyli rozpoczętym rokiem szkolnym 2021 

/2022. Radny zapytał czy odpowiedź na zadane powyżej pytania została udzielona.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odpowiedział, że odpowiedź pisemna na 

w/w pytania została udzielona pisemnie i zamieszczona na platformie e-sesja.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu funkcjonowania spółdzielni socjalnej. 

Radny zauważył, że spółdzielnia socjalna swoją działalność prowadzi od poniedziałku do 

piątku. Radny w związku z powyższym zapytał czy istniej możliwość wypracowania jakiegoś 

rozwiązania aby konieczne prace porządkowe były wykonywane również podczas 

weekendów.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że osoby zatrudnione w 

ramach spółdzielni socjalnej są to często osoby z grupą chorobową.  

 

Radna p. Anna Krajewska odniosła się do tematu drzew usytuowanych przy ul. 

Kościuszki. Radna zwróciła uwagę, że w/w drzewa chorują łącznie z dębem wolności.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że przekazywał on powyższą 

informację do wydziału właściwego merytorycznie jednocześnie informując, że działania w 

powyższej sprawie zostaną podjęte.  

 

Radna p. Anna Krajewska następnie zwróciła się o rozważenie możliwości 

zainstalowania fotoradaru przy ul. 3 Maja i ul. Armii Krajowej. Radna zauważyła, że w/w 

miejsce należy do miejsc zagrożeń bezpieczeństwa.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że w niektórych miastach funkcjonują 

obszary gdzie można wychodzić z pasami. Radny w związku z powyższym zwrócił się z 

prośbą o rozważenie możliwości utworzenia takiego miejsca na terenie miasta.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że utworzenie powyżej 

wskazanego miejsca było jedną z propozycji w budżecie obywatelskim jednocześnie 

informując, że nie spotkało się to jednak z dużym zainteresowaniem.  
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Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu nagrody jaką miasto otrzymało za 

rewitalizację Jatek.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto otrzymało 

pierwsze miejsce w konkursie tym samym otrzymując kwotę 15 tys. zł.  

 

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji 
Waldemar Pałys  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


